



## Referat fra bestyrelsesmøde

**Tirsdag den 28. august kl. 19.00 på Egedal, 2980 Kokkedal**

Dirigent: Peter Vilain

Referent: Peter Vilain

Deltagere: Vivian Johnsen, Christian Spure Hansen, Dorte Beyer, Dorte Lisemose, Jan Jensen, Kirsten Brandt, Lars Sandt, Peter Vilain

---

### 1 Godkendelse af dagsorden

Vivian

*Godkendt med tilføjelser af punkt 3 f) DSU Blad og 3 g) DSU tilskud til Kongres*

---

### 2 Godkendelse af referater

Peter

*Referat fra 23/5 godkendt med kommentar om at referent ikke skal bruge TBD (to be determined) i sted for næste møde.*

*Referat fra 11/6 godkendt*

---

### Politisk dagsorden

---

#### 3 a) Nyt fra byrådsgruppen

Byrådet/Vivian

Charlotte Sander fortæller at man i Fredensborg by starter op med Langedamsprojektet hvor man åbner op ud mod vejen. Der kommer 2 handicappladser mere, men der nedlægges 10 almindelige parkeringspladser. Der kommer lidt flere pladser ved kulturhuset.

Belægningsprojektet sløjfes.

Bo Hilsted fortæller at Der i Nivå Strandpark kommer flere parkeringspladser. Båsene mørkes op så man ikke bare smider sit køretøj over flere pladser. Der kommer flere offentlige toiletter.



## Referat fra bestyrelsesmøde

---

Vejen fra lyskrydset ned mod stranden udvides hvis der kan opnås tilladelse. Området er fredet så det kræver nogle tilladelser.

Charlotte Sander fortæller at alle kommunens håndværkeraftaler skal i udbud i løbet af året. Der arbejdes på kravene for at deltage.

Der kom et spørgsmål angående rengøring i institutioner og klubhuse. Er der skiftet rengøringsselskab, da nye folk er spottet. Svaret er "nej det er samme firma der står for rengøring".

Bo Hilsted fortæller at der er udbrudt fred på Nivå havn mellem Pingvinerne og Vandskikklubben. De er langt om længe blevet enige om et fordeling af tider der tilgodeser begge klubber.

Charlotte fortæller at vores lokalbetjent Martin Beck stopper efter ikke at have søgt sin egen stilling. Det er møg ærgerligt da, han i stor grad har bidraget til at skabe ro og tryghed i bysamfundene.

### **b) Hvad rører sig i lokalsamfundet**

Bestyrelsen

Kokkedal:

Kokkedal på vej, Bydelsmødrene og Røde kors har lavet et familienetværk for udsatte familier. Bydelsmødrene har lavet en tur for 8 familier til Hesselager i en uge.

Nivå:

- a) VIBO's 3 afdelinger i Nivå holder lørdag den 30/8 en stor åben fest i Tårnhaven i Nivåhøj. Alle er velkomne.
- b) Per Gyrum skolen ønsker fortsat at udvide på trods af gentagne naboklager. Skolen er en fantastisk skole, den ligger bare det forkerte sted.

Humblebæk:

Der er gang i en løsning omkring parkeringspladser til Louisiana så beboere i Sletten ikke generes unødigt.



## Referat fra bestyrelsesmøde

---

Fredensborg:

- a) Der afholdes Slotsmarked i Fredensborg den 14/9.
- b) Der har hele sommeren været afholdt ungdomsfester ved Fredensborg Boldklub til stor gene for naboerne.

Landdistrikterne:

- a) Der afholdes borgermøde om "Det gode liv på landet" den 16/9 kl. 17-19.30 i Rådhuskælderen.
- b) Den 8/9 indvies de nye tennisbaner ved kroen kl. 13.00.
- c) Der arbejdes på en ny lokalplan for landområderne. Muligheder for mindre grunde og træhuse er med i overvejelserne.

### **c) KV21 igangsætning**

Vivian

Vi skal bruge frivillige til at hjælpe allerede nu. 16/11 inviterer vi til møde for medlemmer der stiller op eller har lyst til at stille op til valget i 2021, både som kandidat eller frivillig.

Vi skal være bedre til at bruge DSU og blive inspireret af hinanden.

Vi skal holde nogle medlemsmøder med deltagelse af en minister.

### **d) Kongreslogistik**

Delegerede

Vi er 4 der deltager. Peter har bil. Hotel er reserveret af partiet. Vi slutter af med en fællesspisning med resten af kredsen søndag. Vivian koordinerer med Lasse.

### **e) Medlemsmøder**

Bestyrelsen

Vi ønsker at afholde en serie af temamøder for medlemmer og interesserede. Følgende temaer ønskes til en start.

- a. Sundhed med en regionsrepræsentant.



## Referat fra bestyrelsesmøde

---

- b. Handicap/hjælp med en minister og folk fra kommunen. Emne kunne være "Voksne unge med diagnose"
- c. Klima med en minister
- d. Boligpolitik/Seniorboliger med en minister og kommunalpolitikere

Der kommer invitationer i løbet af efteråret.

### **f) DSU blad**

Bestyrelsen

DSU har et medlemsblad der er nødlidende. Vi har tegnet et abonnement på 500,- årligt for at støtte dem.

### **g) DSU sponsorat til kongressen**

Bestyrelsen

DSU søger tilskud til at deltage i kongressen. Vi støtter op til 4 deltagers tilmeldingsgebyr mod at DSU til gengæld sender en repræsentant til fremtidige bestyrelsesmøder så vi kan få et samarbejde op at stå igen.

---

## **Organisatorisk dagsorden**

---

### **4 a) Meddelelser fra formanden og forretningsudvalget**

Vivian

Kun det tidligere nævnte kandidat og frivillige møde den 16/11.

### **b) Nyt fra kredsen**

Lasse

Ingen aktiviteter i kredsen over sommeren.



## Referat fra bestyrelsesmøde

---

### c) Nye Folketings- og Regions-kandidater

Vivian

Vores folketingskandidat har trukket sig. Vi vil arbejde på at få en ny kandidat på plads senest til generalforsamlingen i januar. Procedure skal op på næste møde.

Vores regionsmedlem har valgt at kappe båndet til os, så vi skal finde en ny kandidat til næste valg. Samme procedure som ovenfor.

Vi vil overveje hvem vi kan opstille til kredsen i efteråret.

### d) Udvikling i medlemstal

Annett

Vi har fået 5 nye medlemmer siden sidst ☺

### e) Kassebeholdning/regnskab

Christian

Vi har brugt 50.000 på valget og fik 80.000 for tilforordnede. Vi skal til at bygge op til KV21.

### f) Årshjul /aktiviteter

Vivian

- a. Medlemsmøde 27/10 kl. 10 på Egedal
- b. 19/1 Generalforsamling og efterfølgende medlemsmøde kl. 10-15 på Humlebæk dagcenter.
- c. Julefrokost 29/11 på Egedal kl. 18-??
- d. 16/11 medlemsmøde for kandidater og frivillige kl. 11-13

### g) Karlebo Byfest opfølgning

Lasse

Politikerne var savnet i teltet til byfesten. Gæsterne forventede at der var en politiker til stede når de besøgte teltet. Det skal vi gøre bedre fremover. Vi inviterer frem over politikere og medlemmer til byfesterne.



## Referat fra bestyrelsesmøde

---

---

---

### 5 **Eventuelt**

Der deltog 7 almindelige medlemmer i mødet og det var et frisk pust. Formanden udtrykte stor tilfredshed ved deltagelsen.

Lasse skal få lavet 5 kopier af skabsnøglen på Egedal så vi kan få adgang når han ikke er til stede.

---

**Yderligere oplysninger: Næste bestyrelsesmøde 24/9 kl.19, TBD.**